

Raad van Bestuur VV 13 december 2021 om 18.30 - (via videoconference Teams)
E X T E R N

Aanwezig : Jean Paul De Buyscher, Johan Van Riet, Dirk Cocquyt, Koen Vaneynde, Frank Desmet, Geert De Dobbeleer, Koen Hoeyberghs, Willy Corbeel (verslag)

Verontschuldigd : Luc Declercq (werk) (geeft volmacht aan Jean Paul De Buyscher), Paul Lagae (supervisor cev) (geeft volmacht aan Johan Van Riet)

Wim Backaert geeft aan de hand van 2 presentaties de jaarrapportering over de werking van de clubcoaches en de events in 2021.

1. Algemeen Directeur Topsport

- Canvas-programma 'de prijs van de winnaar van ' van 6 december 2021. Gezien het bondsparket naar aanleiding van deze uitzending een zaak opent wordt hierover niet inhoudelijk gediscussieerd.
 - de voorzitter geeft een chronologisch overzicht van de gebeurtenissen (vanaf 7 december) en de communicatie die hiermee gepaard ging.
 - achteraf verscheen er nog een persartikel over beach : de toedracht van deze was al bekend bij de federatie.
 - er werd gesteld dat dit alles gevolgen kan hebben voor het volley in het algemeen alsook voor de werking van de TSS gezien het merendeel van de spelers/speelsters van de nationale ploegen hieruit voortkomen.
 - de voorzitter meldt dat er gezien er voor 13 december een RvB gepland stond er geen speciale RvB bijeengeroepen werd. De leden van de raad van bestuur betreuren dat dit niet gebeurde.
 - men vraagt zich af waarom hier de reeds bestaande kanalen (api) niet werden gebruikt of moet dit in topsport nog specifiek zijn.
 - Geert meldt dat ter vervanging van Yolande twee nieuwe api's zullen worden gevormd: Joeri en Hanne. Het bestaan van de Apiwerking dient in de topsportorganisatie te worden bekend gemaakt

Conclusie na deze bespreking: volgende communicatie dient zo snel mogelijk uitgestuurd:

- de federatie verleent volledige medewerking aan het onderzoek van het bondsparket
- de federatie maakt duidelijk welke kanalen er nu reeds bestaan binnen de federatie om zaken van grensoverschrijdend gedrag te melden. Tevens dient benadrukt te worden dat de API's totaal onafhankelijk de aangebrachte zaken behandelen.
- de federatie meldt dat er verder zal gezocht worden naar verbeteringen en optimalisatie van de werking.

Deze communicatie dient ten laatste dinsdag 14 december (namiddag) te vertrekken. Om dit te kunnen bewerkstelligen zal Johan Van Riet een Whatsapp-groep creëren voor de RvB. Via dit medium zal de tekst voorgelegd worden aan de leden van de whatsapp-groep om na goedkeuring via de geijkte communicatiekanalen van VV verspreid te worden.

- Koen meldt nog dat er werk aan de winkel is bij de Red Dragons gezien de mindere resultaten
- Koen meldt eveneens dat er morgen overleg is met Wim Meiressone over subsidiering en budgetten



2. Algemeen Directeur VV

- Doorgestuurd verslag van RvB evc van 1/12 : geen verdere vragen
- Doorgestuurd verslag van het managementteam van 23/11 : geen verdere vragen
- Reglement coachlicentie : Koen VE haalt de reacties van de Antwerpse clubs aan uit een enquête : ongenoegen over de verplichte licenties (er zijn ook veel reacties over de verplichte licentie in de promo-reeksen). Hij merkt ook op dat er een hogere belasting komt van de clubs door de uitbreiding van deze licentie naar u11 en u13. Andere BLVV voorzitters sluiten zich hier bij aan (behalve Frank die meldt dat er in Vlaams Brabant weinig of geen problemen zijn). Geert haalt enkele opmerkingen aan uit de enquête van Antwerpen en wijst erop dat deze niet correct zijn en dat het reglement niet de bedoeling heeft om te straffen. Hij wijst eveneens op 2 versoepelingen. Hij stelt ook voor om de clubs die opmerkingen geven te informeren en te helpen door ze naar de juiste personen door te sturen. Hij denkt ook dat het nuttig kan zijn om Webinars te organiseren over de coachlicenties. Dit betekent dat het huidige reglement van toepassing blijft.

Stemming over dit reglement : 4 tegen, 3 voor. Reglement gaat terug naar Kristof voor aanpassingen. Voorzitter vraagt om niet alleen af te keuren maar ook voorstellen aan te brengen.

- Sponsoring : de onderhandelingen voor een naamsponsor voor het Belgisch Beachkampioenschap zitten in de finale fase.
- Twizzit : de ontwikkeling van een beveiligde link om info door te geven aan Twizzit wordt uitgewerkt. Op vraag van Dirk legt Geert nog eens uit dat als gevolg van de deal met Twizzit de clubs kunnen profiteren van een verlaagde bijdrage voor het gebruik van het systeem. Hij verwacht dat BLVV's dezelfde korting zullen krijgen.
- Geert meldt dat hij i.v.m. het financieel resultaat van het WK U20 antwoord gaf via een mailvraag van Paul.
- Volleyadmin 3 : het voorstel van Paul werd niet behandeld en er werd beslist om verder te wachten op de bezoeken aan andere federaties

3. Secretaris Generaal

- Verslag RvB 8 november 2021 : goedkeuring

4. Voorzitter

- Verslag RvB VB van 18 november 2021 : samenwerking NSC/LSC : na vergadering van de voorzitters zal de tekst Kriescher/Lagae op volgende rvb voorliggen
- Bureel VB zal worden opgezegd en een nieuw zal worden gehuurd in een bedrijvencomplex (H15) in Brussel met een huurbesparing van ongeveer 13000 euro op jaarbasis
- Evaluaties van directie en RvB uitgesteld naar januari.

5. Financieel bestuurder

- Meeting met BLVV's over extra financiële middelen : volgende vergadering 6 januari 2022

6. Dirk Cocquyt :

- I.v.m. uitstellen van wedstrijden i.v.m. corona stelt hij de vraag of het zou kunnen dat er matches zouden doorgaan op de finale van de Beker van België : beslissing om dit voorlopig niet toe te laten. Zou bv wel kunnen als het nog steeds zo zou zijn dat de finale zonder publiek zou moeten worden gespeeld gezien corona.

Volgende vergadering : 10 januari 2022 om 18.30 via Teams